
THE CHILD AND FAMILY SERVICES ACT
(C.C.S.M. c. C80)

Agency Mandates Regulation, amendment

Regulation 99/2022
Registered June 30, 2022

Manitoba Regulation 184/2003 amended
1 *The Agency Mandates Regulation, Manitoba Regulation 184/2003, is amended by this regulation.*

2 *Schedule B is amended by adding the following after section 2:*

Dakota Tiwahe Services Inc.

2.1 *Dakota Tiwahe Services Inc. is mandated by the Southern Authority to provide child and family services throughout Manitoba.*

Coming into force

3 *This regulation comes into force on July 4, 2022, or on the date it is registered under The Statutes and Regulations Act, whichever is later.*

June 30, 2022
30 juin 2022

Minister of Families/La ministre des Familles,

Rochelle Squires

LOI SUR LES SERVICES À L'ENFANT ET À LA FAMILLE
(c. C80 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les autorisations accordées aux offices

Règlement 99/2022
Date d'enregistrement : le 30 juin 2022

Modification du R.M. 184/2003
1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur les autorisations accordées aux offices, R.M. 184/2003.*

2 *L'annexe B est modifiée par adjonction, après l'article 2, de ce qui suit :*

Dakota Tiwahe Services Inc.

2.1 *Les Dakota Tiwahe Services Inc. sont autorisés par la Régie du Sud à fournir des services à l'enfant et à la famille au Manitoba.*

Entrée en vigueur

3 *Le présent règlement entre en vigueur le 4 juillet 2022 ou le jour de son enregistrement en vertu de la Loi sur les textes législatifs et réglementaires, si cette date est postérieure.*